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Izdanje za decembar  2011.godine 
 
12.12.2011. Usvojen budžet za 
2012.godinu 
 
Odbornici Skupštine opštine Prijedor 
usvojili su na jučerašnjem  zasjedanju  
budžet za 2012. godinu planiran u 
predloženom iznosu od 33.978.130 KM što 
u odnosu na rebalansirani budžet od 
43.152.785 KM iznosi 78,78 
odsto.Načelnik Odjeljenja za finansije 
Biljana Malbašić je istakla da je osnovna 
razlika usvojenog i rebalansiranog budžeta  
u tome što u budžet u odnosu na rebalans 
nisu ukalkulisana  sredstva suficita koja su 
iznosila 4,9 miliona KM, kao i sredstva za 
a.d. Toplana od 2,9 miliona KM ,ni 
kreditgna sredstva u iznosu od 3 miliona 
KK  koaj su bila predviđena budžetom za 
2011. odinu i dva miliona KM povrata 
PDV-a koju su bili vezani za Projekat 
vodosnabdijevanja. 
 

 
 
-Kada se sve to uobziri budžet u ovoj 
godini, gledajući realno je veći od 
prošlogodišnjeg za oko tri miliona KM 
odnosno četiri odsto. 

Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
rekao da je usvojeni budžet  to okvir koji u 
ovom trenutku  obezbjeđuje realizaciju 
kojoj će se moći odgovoriti tokom 
slijedeće godine. 
-Budžet smo donijeli u godini kada 
očekujemo nastavak finansijske  krize i 
možda čak neke pogoršane uslove za 
poslovanje unutar BiH i on je uslovno 
socijalno razvojni . Pojačali smo socijalnu 
komponenetu ,izdvajanja za sve nevladine  
i sportske i kutlurne manifestacije i 
institucije, kazao je Pavić. 
On je dodao da se razvoja komponenta 
budžeta za 2012.godinu ogleda u tome šti 
su njime predviđena sredstva za određena 
ulaganjai  podsticaje  u poljoprivredi, 
zanatstvu i malim i srednjim preduzećima. 
-Cilj nam je  da održimo sva ta preduzeća i 
da stvorimo veći broj radnih mjesta u 
kojima bi se zapošljavali naši radnici. Ono 
što je bitno mi smo planirali i nekoliko 
komunalnih objekata koji su vrlo bitni za 
opštinu Prijedor kao što je  dovršetak 
pijace, nadvožnjak na Pećanima sportska 
dvorana na Urijama i još niz manjih 
objekata kao što su  pozorište, Specijalna 
škola , rekao je  Pavić. 
 
15.12.Projekat vodosnabdijevanja  
 
Puštanjem  u rad novoizgrađenog  bunara  
EB 3 u Prijedoru je ozvaničen  završetak  
projekta „Poboljšavanje vodosnabdijevanja  
u opštini-SEKO “ u kojeg su  Vlada 
Švajcarske i opština uložili  oko 30 miliona 
KM, a bolje snabdijevanje vodom dobilo je 
oko 104 000 stanovnika opštine Prijedor. 
„Drago mi što smo   bili  partneri  u 
projektu u  koji je naša  zemlja uložila 12 
miliona  franaka ,a kojim  je stanovništvu  
na  kvalitetan  način riješeno jedno od  
najvažnijih  komunalnih  pitanja jer a 
poboljšavanjem vodosnabdijevanja  nisu 
samo  poboljšani njihovi životni uslovi 
,već i  stvorena  osnova za dalji razvoj 
opštine“- izjavio je direktor Švajcarske 
agencije a razvoj i saradnju  /SDC/  Jozef 
Guntern. 
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Današnjoj  svečanosti prisustvovao je  
ambasador Švajcarske  u BiH Andre Šeler  
koji je istakao da ovaj projekat  kojim je 
obezbijeđen  kvalitetno vodosnabdijevanje 
,može biti  primjer  i za cijelu Bosnu i 
Hercegovinu jer su članovi   njegovog 
nadzorni odbora  bile osobe  različitih 
nacionalnosti. 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
naglasio da je ovo najvrijedniji projekat od 
rata u opštini Prijedor i da je poslije 50 
godina  ponovo izvršena rekonstrukcija i 
dogradnja prijedorskog vodovoda.  

 
 
„Prvi projekat vodosnabdijevanja je rađen 
60-tih godina prošlog vijeka,a ponovo smo 
se odlučili za ovaj korak jer su kapaciteti 
prerasli mrežu i izvorišta koja su  tada 
rađena “-rekao je Pavić. 
On je izrazio zahvalnost Vladi i narodu i 
Švajcarske na pomoći koju su dali i 
Državnom sekretarijatu za ekonomske 
odnose /SEKO/ koji je provodio zaključke 
njihove vlade. 
„Švajcarska je u ovaj projekat uložila 
preko 12 miliona švajcarskih franaka, 

Prijedor  u prvom momentu uložio četiri 
miliona  franaka , ali će Prijedor ovo 
koštati daleko više jer predstoji izgradnja 
izvorišta Crno vrelo i sekundarna mreža  
tako  da će konačna vrijednost projetka 
iznositi i preko 40 miliona KM“- kazao je 
Pavić. 
Direktor Vodovoda Prijedor Vlado Reljić  
potvrdio je da je riječ o velikom projektu 
čija je realizacija trajala 30 mjeseci i sastoji 
se iz tehničke komponente rekonstrukcije i  
dogradnje pojedinih vitalnih objekata 
vodosnabdijevanja koji su nedostajali. 
„Komponetna institucinalnog jačanja je 
isto tako važna gdje je Vodovod u odnosu 
na nekoliko godina unazad sasvim drugo 
preduzeće“- kazao je Reljić. 
 

 
 
On je dodao da je novi bunar i pumpna 
stanic EB 3 ima optimalni kapacitet 
crpljenja 160 litara u sekundi i pored njega 
napravljen je moćan cjevovod sa novim 
mostom preko Sane u dužini 6,5 
kilometara što je samo jedan od mnogih 
objekata koji su napravljeni u okviru ovog 
projetka. 
„Mi smo ovim  ostvarili zacrtani cilj i 
obezbijedili svim potrošačima uredno 
vodosnabdijevanje i dalje nas čeka još 
dosta posla oko  nasacije gubitaka i 
rješavanje ekonomski problema kao što je 
poboljšanje naplativosti i rješaanje duga 
koje potrošači imaju za isporučeni vodu“- 
kazao je Reljić. 
On je dodao da će uredna snabdijevenost 
pitkom vodom zahtijevati od građana i 
uredno plaćanje  utrošene vode što do sada 
nije bilo moguće pa je ovo preduzeće  zbog 



______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Opština Prijedor___ 

nedostatka sredstava u velikim dugovima 
za isporučenu električnu energiju. 
„Problem naplate je stalno aktuelan  jer su 
građani Prijedora za potrošenu vodu dužni 
oko 7 miliona KM, pa smo na osnovu tog 
duga i mi dužni „Elektro Prijedoru „ preko 
10 miliona KM  računajujći kamatu od 3,8 
miliona KM-rekao je Reljić. 
On je dodao da su u vodovodu  i do sada 
preduzimali represivne  mjere utuživanja i 
isključenja, ali  da će morati da 
radikalizuju te mjere. 
 
23.12.Prijem za vjerske zajednice 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
ocijenio je da je u gradu na Sani izražena i 
vjerska i svaka druga tolerancija i da su 
međusobni odnosi vjerskih zajednica i 
opštine  izuzetno dobri i treba ih njegovati 
i unapređivati jer uvijek ima prostora za to. 
-Mi upućujemo poruku svim građanima 
Prijedora da smo svi za bolji život i bolje 
sutra u Prijedoru i da dogovorom rješavaju 
sve probleme.Konstatovali smo da je 
bezbjednosna situacija u Prijedoru 
povoljna i da omogućava svakome da radi 
posao za koji je zadužen što je vrlo važno, 
rekao je Pavić novinarima u Prijedoru 
nakon tradicionalnog  novogodišnjeg 
prijema za predstavnike vjerskih zajednica.  
 

 
 
On je dodao da  vjerske zajednice zajedno 
sa opštinom  ima dosta uticaja u stvaranju  
povoljnog ambijenta  koji omogućava 
svima da dođu do izražaja u oblastima u 
kojiam oni djeluju 
-Ekstremizam bilo koje vrste nije poželjan 
i njemu ćemo se suprotstaviti svako u 

svojoj nadležnosti jer smo svjedoci šta nam 
je ekstremizam donio u bliskoj prošlosti  , 
a mi želimo da svi učestvujemo u izgradnji 
bolje budućnosti, kazao je Pavić. 
Protojerej stavrofor Ranko Maletić, glavni 
imam medžlisa Islamske zajednice Prijedor 
Merzuk Hadžirušidović, župnik 
prijedorske župe Marijan Stojanović i 
sveštenik vikar ukrajinske crkve Mihajlo 
Stahnek zahvalili su se opštini za sve što je 
učinila za ove vjerske zajednice. 
 Oni su čestitali na svim uspjesima opštine 
koji su, kako su naveli, ujedno i uspjesi 
svih građana Prijedora.  
 Sa  ovog prijema su  svima građanima 
Prijedora  upućene čestitke u povodu 
novogodišnjih, te predstojećih vjerskih 
praznika. 
 
26.12.Novogodišnji prijem za učenike 
 
Marko Pavić , načelnik opštine Prijedor 
priredio je juče tradicionalni novogodišnji 
prijem za najbolje učenike prijedorskih 
osnovnih i srednjih škola. 

 
 -Znanje  i mladost su ono  na čemu mi 
mislimo  da gradimo našu ukupnu politiku 
i našu  budućnost , a ovo je prilika  da 
nagradimo  najbolje nagradimo i  da 
drugima pokažemo da će oni najbolji 
uvijek biti vrijednovani. Na ovaj način 
šaljemo i lijepe poruke svim učenicima da 
oni iduće godine budu najbolji i da će za to 
biti nagrađeni,  kazao je Pavić. 
 On  je dodao da će i u godini koja je pred 
nama biti dovoljno sredstava za podršku 
talentovanim  učenicima , pogotovo onima 
koji odlaze na takmičenja i time uspješno 
predstavljaju svoju školu, ali i svoj grad. 
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U ime učenika zahvalio se maturant 
prijedorske gimnazije Nemanja Brdar   koji 
je rekao da i njemu kao i svim ostalim 
učenicima ovo priznanje znači puno. 
-Lijepo je kada neko cijeni rad učenika i 
kada taj rad predstavlja javnosti, rekoa je 
Brdar. 
Pored prigodnih novogodišnjih poklona, 
načelnik opštine Prijedor  uručio je za 
dvanaest najboljih osnovaca i devet 
srednjoškolaca uručio novčanu nagradu u 
iznosu od  po stotinu  KM. 
 
 
28.12.Prijem za penzionere 
 
Predsjednik Udruženja penzionera  opštine 
Prijedor Slobodan Brdar je na 
novogodišnjem prijemu u opštini Prijedor 
novinarima potvrdio da se u stanju 
socijalne potrebe nalazi se gotovo polovina 
od ukupno 13 000 penzionera , od kojih u 
ekstremnom siromaštvu živi oko 2500 
penzionera. 
 

 
 
„Povećana  je  i smrtnost penzionera , a 
samo u  ovoj godini jer je  umrlo oko 600 
penzionera za čije je porodice na ime 
troškova sahrana isplaćeno oko 300 000 
KM, kazao je Brdar. 
On je dodao da je u protekle četiri  godine 
opštinsko Udruženje penzionera od opštine   
dobilo 800 000 KM, a od tih sredstava  960 
penzionera  je upućeno u banje i isplaćeno 
6 400 jednokratnih  novčanih  pomoći,  te 
organizovani  izleti za oko 1000 
penzionera i organizovani  drugi vidovi i 
sadržaji koji su djelokrug rada udruženja. 

„Mi smo građani opštine Prijedor i ne 
možemo očekivati da će sve penzionerske 
tegobe kada je u pitanju materijalni i 
socijalni položaj riješiti lokalna 
zajednica,aali smatramo da je kontinuitet 
pomoći penzionerima kao građanima 
opštine Prijedor za svaku pohvalu, rekao je 
Brdar. 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je  
istakao da  je sa predstavnicima Udruženja 
penzionera mogao razgovarao  o 
problemima sa kojima se susreću 
penzioneri te da ošština nastoji da 
pomogne u prevalizaženju svih problema 
ove populacije. 
„Mi smo konstatovali da imamo jako 
dobru saradnju i da je ona zadnjih godina u 
usponu.Opština Prijedor pomaže u 
realizaciji godišnjeg programa ovog 
udruženja koji se odnosi na jednokratne  
pomoći penzionerima, te za banjsko 
liječenje i oporavak i nama je najbitnije da 
se sredstva troše za ove namjene za šta su i 
predviđena te da time pomažemo 
najugroženijim  penzionerima, kazao je 
Pavić. 
 
Novogodišnji prijem za SUBNOR 
 
Na prijemu  koji je  povodom  predstojećih 
praznika priređen u prostorijama 
prijedorskog odbora SUBNOR-a  ,  
načelnik Marko Pavić je   prisutnim 
prvoborcima rekao da opštinska 
administracija podržava  rad prijedorskog 
odbora SUBNOR-a,  ali i obilježavanje 
značajnih istorijskih  datuma iz NOB-a.  
 „ Nažalost od  564   prvoborca iz Drugog 
svjetskog rata danas ih je u Prijedoru  njih 
samo 9 živih .Međutim, njihova herojska 
borba je nešto što je ostavilo neizbrisivog 
traga u savremenoj istoriji i našeg grada i 
nešto je što obavezuje mnoge generacije 
koje dolaze “ kazao je Pavić. 
„Uvažavajući tekovine partizanskog 
pokreta,  opština je prihvatila da u idućoj 
godini rekonstruiše spomenik na Patriji, 
koji je simbol herojske borbe i proboja  
pratizana u ofanzivi na Kozari.“ dodao  je 
Pavić. 
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30.12. Novogodišnji prijem za 
privrednike 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
priredio je juče  tradicionalni novogodišnji 
prijem za privrednike te predstavnike 
društvenog i političkog života grada. 
 

 
 
On je obraćajući se prisutnima istakao da 
je ovakav susret već postao tradicija i 
prilika da se razmijene iskustva i sumiraju 
rezultati iz protekle godine te dogovore 
nove radni zadaci i poslovi u novoj godini. 
 

 
„Akcenat je uvijek na privredi jer  u našim  
programskim  dokumentima  naredna 
godina bi trebala biti  posvećena 
privrednom razvoju naše opštine. Ono što 
je , uprkos krizi, pozitivno je da nismo 
imali povećanja  broja nezaposlenih na 
evidenciji prijedorske Filijale Fonda za 
zapošljavanje. To je znak da uspjevamo da 
održimo zaposlenost , a to je i najvažnije“ 
rekao je Pavić. 
On je istakao da  mjere aktuelne vlasti u 
Prijedoru nisu za otpuštanje radnika i 
smanjenje potrošnje i plata . 

„Naše mjere podrazumijevanju napore i 
nastojanja  kako da se podstakne  privreda 
da radi i kako što više zaposliti ljudi i tako 
olakšati život mnogim našim 
sugrađanima.Moja poruka je da u 
narednim godinama želim da svi mi  
zajedno gradimo naš Prijedor i učinimo ga 
proevropskim i prosperitetnim i gradom za 
bolji život svih nas“-kazao je Pavić. 
 

 
 
On je već za januar najavio dolazak dvije 
delegacije iz NJemačke i Kine te naglasio 
da svu strani investitori koji su došli u 
Prijedor  i imaju ovdje svoje firme 
uspješno rade . 
 „To je ta pozitivna slika koja o Prijedoru 
treba da ode u svijet.Mi bez obzira na krizu  
moramo praviti planove jer kriza neće 
vječno trajati i sada se pravi planovi za 
dugoročni period“-rekao je Pavić. 
 
Prehrambeni paketi za Rome 
 
Opština Prijedor obezbijedila je sredstva za  
novogodišnje prehrambene i higijenske  
pakete za svih 120 romskih porodica koje 
žive na području opštine Prijedor čija je  
podjela organizovana juče u prostorijama 
Udruženja Roma. 
-Ovo je već postala tradicija i  još jedan 
dokaz i potvrda da se naša lokalna 
zajednica brinu za Rome od  kojih mnogi  
žive na ivici egzistencije, te su svi veoma 
zahvalni na paketima koje smo dobili, 
rekao je predsjednik Udruženja Roma 
Ramo Salešević. 
On je dodao da će Romi tako biti u prilici 
da osjete čari novogodišnjih 
praznika.Opština Prijedor pored redovnih 
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sredstava za rad Udruženja, finansira 
projekte zdravstvenog prosvjećivanja 
Roma,  redovno pomaže romske učenike 
nabavkom udžbenika i školskog pribora, te 
stipendira i jednog Roma studenta. 

 
Salešević Timka je primila paket za svoju 
četvoročlanu porodicu u kojoj niko ne radi. 
-Teško nam je jer niko ne radi, a sa ovim 
namirnicama ćemo bar neko vrijeme biti 
zbrinuti što se tiče hrane.Imam unuku pa 
će se obradovati i keksu, kazala je Timka. 
Na području opštine  Prijedor živi oko 700 
Roma od kojih samo šest ima stalno 
zaposlenje.Salešević je istakao da je 
problem romske populacije i smještaj te  za 
narednu godinu najavio početak izgradnje 
šest stambenih jedinica i sedam 
rekonstrukcija postojećih objekata.  
 
 
Ambulante porodične medicine 
 
Ministar zdravlja i socijalne zaštite RS 
Ranko Škrbić otvorio je juče u 
prijedorskim naseljima Brezičani i Urije  
dva   potpuno renovirana objekta 
porodične medicine za šta je izdvojeno oko 
377 000 KM. On je obraćajući se 
prisutnima izrazio zadovoljstvo što će 
kvalitetniju zdravstvenu u pet ambulanti sa 
devet timova porodične medicine imati 
preko  18 000  stanovnika opštine Prijedor. 
„Već nekoliko godina uspješno  provodimo  
projekat  opremanja objekata porodične 
medicine na području RS i gotovo da nema 
opštine u kojoj nismo uložili značajna 
sredstva za infrastrukturu i opremanje , a 
isto tako za edukaciju timova porodične 
medicine. U Prijedoru je kao i u drugim 
opštinama ostvarena značajna saradnja sa 

lokalnom zajednicom, tako da je od 
ukupnog uloženih sredstva 70 odsto 
kreditnih sredstava, a 30 odsto učešće 
lokalne zajednice što je bio osnovni 
preduslov kreditnog zaduženja kod 
Svjetske banke za realizaciju ovog 
projekta“- kazao je Škrbić. 
 

 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić  je  
izrazio zadovoljstvo što će novootvorene 
ambulante znatno približiti zdravstvene  
usluge građanima ovih mjesnih zajednica.  
  

 
 
„To su daleko bolji uslovi rada nego ranijih 
godina  i zadovoljan sam načinom na koji 
se ovaj projekat provodi u saradnji 
ministarstva i lokalne zajednice.Ove 
ambulante će pružati, ne samo ljekarske, 
već i stamotološke i farmaceutske usluge 
građanima, što će pogotovo biti značajno 
za mještane Brezičana koji će daleko lakše 
i brže doći i do ljekara i lijekova , mada je 
moja želja da se ovaj objekat uprkos tome 
što je nov, što manje koristi ,a da građani 
budu što zdraviji “-rekao je Pavić. 
Direktor prijedorskog Doma zdravlja 
Slavica Popović je novinarima potvrdila da 
je izgradnjom ovih ambulanti ispoštovan 
osnovni princip dostupnosti projekta 
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prodične medicine i udaljenost ambulante 
koja za pacijente ne bi trebala da prelazi 
osam kilometara. 
„U novootvorenoj ambulanti porodične 
medicine u Brezičanima zdravstvene 
usluge će mogu da ostvare građani 
Brezičana, Jutrogošte, Volara,  Cikota, 
Gornje i Donje Dragotinje i kao i dijela 
Čejreka , a na Urijama stanovnici 
Aerodromskog naselja , Palančišta, Vrbica 
i Orlovače do izgrađivanja novih objekata“ 
istakla je Popovićeva. 
Ona je potvrdila i da  je u toku   tender za 
izgradnju ambulante u Orlovači, a iduće 
godine je planirana izgradnja ambulanti 
porodične  medicine u Orlovcima i  
Palančištu, a do 2013. i rekonstrukcija 
ambulanti  u Omarskoj, LJubiji i Marićkoj 
čime bi se plan mreže ambulanti porodične 
medicine koji je usvojen na timu za 
implementaciju u opštini Prijedor, u 
potpunosti realizovao. 
 
18.12.Ambulanta Rakelići 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je u 
subotu  na prigodnoj svečanosti u selu 
Rakelići kod Prijedora otvorio 
novoizgrađenu i moderno opremljenu  
ambulantu porodične medicine u kojoj je 
usluge primarne zdravstvene zaštite   moći 
da ostvari oko 2000 stanovnika u umjesto 
da putuje u desetak kilometara udaljen 
Dom zdravlja u centru Prijedora. 
 

 
 
„ Strategijom razvoja naše opštine mi smo 
predvidjeli razvoj zdravstva i poseban 
akvenat stavili na rekonstrukciju, izgradnju 
i opremanje ambulante porodične medicine 

naročito u ruralnom podrčju. Smatramo da 
izgradnjom ovakvim ambulanti 
zdravstvene usluge približavamo 
građanima i najudaljenijim naselja 
opštine“-rekao je Pavić. 
On je dodao da je zadovoljan dinamikom 
kojom se odvija projekat porodične 
medicine, a posebno time što građani 
identičnu zdravstvenu zašttu imaju i u 
centru grada i u okolnim selima. 
Predsjednik Savjeta MZ Rakelići Slobodan  
Rujević zahvalio se Ministarstvu zdravlja 
RS i opštini Prijedor što je i ova mjesna 
zajednica obuhvaćena mrežom ambulanti 
porodične medicine jer je ovim objektom 
učinjen veliki korak za mještane Rakelića 
koji do ljekara , ako već budu morali dođu 
što lakše i brže. 
„ Navjiše želim da nas bud što više 
registoravnih u ovako modernom objektu 
,a da smo  svi dobrog zdravlja te da nam 
ljekar treba zbog porasta nataliteta i ni za 
šta drugo“-kazao je Rujević. 
Direktor Doma zdravlja Slavica Popović je 
potvrdila da su  u novootvorenoj ambulanti 
smještene dvije ordinacije, soba za 
intervencije  i prostorije za laboratoriju i 
apoteku. 
„Ovo je daleko veći objekat nego što smo 
prvobitno planirali i nadamo se da će  
većina pacijenata koja trenutno po 
ljekarsku pomoć  odlazi u grad ili u 
Petrovo odnosno Ćelu  ,zaživjeti u punom 
kapacitetu“-kazala je Popović. 
 
Fondacija za razvoj 
 
U protekle tri i po godine rada prijedorske 
Fondacije  za razvoj „Prijedor“  izdato je 
1.110.000 KM  garancija na povoljne 
kredite čiji su korisnici podigli preko 2,2 
miliona KM. Načelnik Odjeljenja za 
privredu Boro Vojvodić je potvrdio da je 
garancije Fondacije  i kredite u 
poljoprivrednoj i preduzetničkoj 
proizvodnji  u Prijedoru  koristilo je 66 
korisnika . 
„Fondacija za razvoj ima ulogu kreditno- 
garantnog fonda na lokalnom nivou  koja 
svojim korisnicima  omogućava podizanje 
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povoljnih krednih aranžmana za razvoj 
poljoprivredne i preduzetničke proizvodnje  
s ciljem pružanja podrške preduzećima , 
preduzetnicima i poljoprivrednim 
proizvođačima za dobijanje kreditnih 
sredstava“-rekao je Vojvodić. 
Ona je dodao da Fondacija korisnicima 
kredita kod  odabrane banke garantuje za 
50 odsto iznosa kredita , dok je za drugu 
polovinu potrebno obezbijediti žirante ili 
hipoteku.  
„Maksimaln iznos kredita za koji je 
prijedorska Fondacija za razvoj garant za 
pravna lica iznosi 100.000 , za 
preduzetnike 50.000 a za poljoprivrednike 
registrovane u APIF-u  je 20.000 maraka . 
Kamatna stopa na godišnjem nivou iznosi 
5,95 odsto, a rok vraćanja kredita je od  
godinu do sedam godina “-kazao je 
Vojvodić. 
On je dodao da opština Prijedor 
korisnicima garanacije Fonda 
subvencionira i kamatu u visini od 4,95 
odsto , tako da praktično korisnici 
dobivaju  kredit  po kamatnoj stopi od  
svega 1 odsto.  
„Kada je u pitanju subvencioniranje 
kamata na kredite , opština je dosada po 
tom osnovu poljoprivrednim 
proizvodjačima isplatila 108.100 maraka 
.Uslov je da korisnici kredita redovno 
plaćaju kamatu banci , a opština jedanput 
godišnje taj iznos plaćene kmate im vrati 
na njihov račun . Ono što smo pokušali da 
ove godine uvedemo je uslov da korisnici 
ovih povoljnosti povećaju broj zaposlenih 
za 10 odsto „ kazao je Vojvodić  . 
Prema njegovim riječima,rad Fondacije za 
razvoj biće aktivan i u narednoj godini .a 
cilj je da se uz korištenje svih pogodnosti 
zadrže radna mjesta i pomogne 
poljoprivrednicima i preduzetnicima da 
lakše posluju . 
 
Stižu bolji dani za pse lutalice 
 
Od početka ove godine  sa prijedorskih 
ulica  je uklonjeno i u azil za pse na 
deponiji  na Kurevo smješteno 812 pasa,a 
budući da je zima na pragu u potrazi za 

hranom da gradskim ulicama će se do kraja 
godine naći još pasa koje treba ukloniti 
kako ne bi bilo opasni za građane. Dujo 
Milanko , direktor preduzeća „ Komunalne 
usluge“ kojem pripada azil i posao 
uklanjanja pasa lutalica iznio je ove 
podatke na današnjem sastanku koji je u 
opštini Prijedor održan na inicijativu 
Forima za bezbjednost u zajednici i 
UNDP-a u okviru projekta bezbjednijih 
zajednica i rješavanja problema pasa 
lutalica. 
-U azilu na Kurevu trenutno ima 74 odrasla 
psa i 16 štenadi , a podatak da ih je od 
početka godine sa ulice uklonjeno 812 
alarmantan je podatak kojim treba da se 
pobrinu svi subjekti lokalne 
zajednice,kazao je Milanko. 
On je dodao da smatra da u postojećem 
azilu postoje dobri uslovi za smještaja pasa 
lutalica te da se nada da će izgradnjom 
regionalne sanitarne deponije i 
dovođenjem struje bili stvoreni uslovi da 
se uz pomoć donatora izgradi i savremeniji 
objekat za te namjene. 
-U postojećem azilu imamo solidne uslove 
za držanje pasa . mada je to izuzetno težak 
posao jer postoji stalna opasnost da se ljudi 
koji tamo rade zaraze. Pse zbrinjavamo po 
zakonu, imamo angažovane veterinare koji 
pregledaju životinje i vrše eutanaziju prvo 
bolesnih, a onda i ostalih pasa nakon 
30dana, rekao je Milanko dodajući da za 
uklanjanje pasa lutalica opština Prijedor 
mjesečno izdvaja oko 9000 KM. 
On je istakao  da  ohrabruje podatak da se  
građani  svakodnevno javljaju  sa željom 
da udome neke od pasa iz postojećeg azila 
što  ranije nije bio slučaj, tako da je ove 
godine udomljeno čak 50 pasa lutalica. 
Današnjem sastanku su prisustvovali i 
članovi međunarodnog ekspertskog tima 
Međunarodnog fonda za dobrobit životinja 
( IFAV) koji imaju kancelarije  u 14 
zemalja i značajne uspjehe u rješavanju 
ove problematike. 
-U razgovoru sa prisutnima shvatili smo da 
ljudi ovdje vole životinje i da nemaju 
nikakav negativan stav prema njima i to 
nas ohrabruje Na osnovu toga može se ići i 
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korak dalje u izradi strateškog plana koja 
uključuje angažovanje svih raspoloživih 
kapaciteta  i koji bi opredijelio zadatke 
svim subjetima koji bi u narednom 
periodu, čak i desetogidšnjem svi potezi 
budu ukomponoviani u jedan svrsishodan 
posao kako bi krajnji cilj bezbjedna 
zajednica i humano zbrinute 
životinje,kazala je Kejt Atema, član ovog 
ekspertskog tima. 
Zamjenik načenika Milenko Đaković  je 
novinarima rekao da ovo nije samo 
problem Prijedora i  da se ulažu veliki 
napori kako bi se što više pasa lutalica 
uklonilo sa  ulica, te da se nada da će ova 
saradnja sa međunarodnim ekspertima 
doprinijeti da se  to ubuduće čini uradi u 
skladu sa zakonom i  propisima razvijenih 
zemalja. 
-Očigledno je da nije u pitanju samo novac 
već da se jednom dobro koordinisanom 
akcijom može puno uraditi,kazao je 
Đaković.  
 
Novogodišnja akcija otkupa duga u 
Toplani 
 
Povodom novogodišnjih praznika, a na 
osnovu pozitivnih pokazatelja iz 
prethodnih akcija,  te u cilju bolje naplate i 
zaštite potrošača u godini recesije, 
Nadzorni odbor i Uprava „ Toplane“ 
a.d.Prijedor odlučili su da i ove godine 
provedu Novogodišnju akciju otkupa duga 
uz pogodnosti . Akcija je ograničenog 
trajanja i biće provedena u periodu od 
15.decembra  do 25.januara. U ovoj 
novogodišnjoj akciji otkupa duga  
korisnicima koji uplate cjelokupan iznos 
glavnog duga sa stanjem od 30. novembra 
ove godine  biće otpisano  70 odsto iznosa 
obračunate i zadužene zatezne 
kamate.Korisnici koji su utuženi , da bi 
ostvarili pogodnost koje pruža akcija, 
dužni su da uplate, uz glavni dug, i iznos 
sudskih troškova za godine za koje su 
utuženi.Iz prijedorske Toplane pozvali su 
korisnike usluga grijanja  poslovnih 
prostora i stambenih jedinica da iskoriste 
pogodnosti novogodišnje akcije otkupa 

duga i  blagovremeno izmire svoja 
dugovanja čime bi izbjegli utuživanje i 
naplatu sudskim putem sa troškovima 
postupka. 
 
Forum za bezbjednost 
 
Forum za bezbjednost u zajednici jedna je 
od nevladinih organizacija koja je 
doprinijela stvaranju povoljne 
bezbjednosne , pa i političke situacije u 
Prijedoru i zato uživa pinu podšrku loklane 
vlasti. Ovo je izjavio načelnik opštine 
Prijedor Marko Pavić koji je juče 
prisustovao svečanoj sjednici ovog foruma. 
-Mi u Prijedoru imamo  vrlo povoljnu i 
političku i ekonomsku situaciju i ovaj 
forum je jedan od faktora koji je tome 
doprinio i koji takvu pozitivnu sliku šalje u 
naše okruženje i u cijeli svijet. Bez  jednog 
pozitivno ambijenta nema razvoja lokalne 
zajednice, nema investicija, zapošljavanja 
,a upravo   je forum doprinio u  stvaranju 
tog  povoljnog ambijenta u Prijedoru, 
rekao je Pavić. 
On je rekao da i konkretne akcije koje je 
forum preduzimao imaju punu podršku  
lokalne vlasti  jer prepoznaju i nastoje da 
riješe najživotnije probleme jedne lokalne 
zajednice. 

 
Forum za bezbjednost u zajednici formiran 
je 2003.godine u sklopu projekta „ 
Bezbjednost zajednice i rad policije u 
zajednici „  kao neformalno, nestranačko 
multidisciplinarno tijelo sastavljeno od 
ravnopravnih članova predstavnika 
opštine, policije, obrazovanja, zdravstva, 
vjerskih zajednica, organizacija 
nacionalnih manjina, Centra za socijalni 
rad, vatrogastva, mjesnih zajednica, 
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privrednih subjekata, nevladinih 
organizacija, inspekcija, medija, a otvoren 
je za saradnju i sa drugim subjektima i 
organizacijama koje su zainteresovane za 
njegov rad i mogu dati doprinos u 
unapređenju bezbjednosti u našoj lokalnoj 
zajednici. Trenutno broji 28 članova. 
Predsjednik Foruma za bezbjednost u 
zajednici Draško Đenadija je potvrdio da je 
osnovna vizija foruma Prijedor kao  
otvoren grad zadovoljnih građana 
opredijeljenih da vlastitim znanjem i 
zalaganjem u međusobnoj harmoniji i 
toleranciji planski i dugoročno grade 
bezbjednu i održivu budućnost dostojnu 
čovjeka. 
Problemi da čijoj je identifikaciji do sada 
radio Forum su maloljetnička delikvencija, 
vršnjačko nasilje, nasilje u porodici, 
kriminalitet, saobraćajna problematika, 
posttraumatski stresni poremećaj, 
narkomanija, alkoholizam, problem pasa 
lutalica, bezbjednost učenika u saobraćaju, 
ograđivanje dvorišta školskih objekata, 
izgradnja nedostajuće rasvjete na 
bezbjednosno zanimljivim mjestima, 
nedostatak trotoara, uređenje autobuskih  
stajališta u blizini škola. 
 
Izabrani najbolji sportisti za 
2011.godine 
 
Padobranac veteran  Siniša Vujaković, član 
Aero  kluba  Prijedor najbolji je sportista 
Prijedora za 2011. godinu. On je u konku-
renciji sportista iz 25 sportskih klubova , 
jednoglasnom odlukom stručnog žirija pro-
glašen za najboljeg među najboljim. Po-
velja, medalja  i pehar uručeni su ovom 
istaknutom sportisti  na svečanosti 42. 
Izbora sportiste godine opštine Prijedor 
koja je sinoć održana u Pozorištu Prijedor. 
„ Priznanje mi znači mnogo i mislio sam 
da je ono što sam napravio da je to kruna 
moje karijere, a sada sam shvatio da sam 
tek sad počeo da realizujem ono što sam 
napravio u ovom sportu.Moja poruka 
sportistima je da kad izlaze iz Prijedora na 
neka takmičenja ne predstavljaju samo 
sebe i svoju porodicu i da to treba učiniti 

na dostojanstven način.Kad dođeš u neke 
godine kao što sam ja , već veteran u 
padobranstvu onda je to novi eliksir 
mladosti i energija  i ispunjen život i 
smatram da je sport put kojim svi trebaju 
ići“- rekao je Vujaković. 

 
Drugoplasirani u ovom izboru najboljih 
sportista Prijedora je Haris Gredelj , član 
Kik-boks kluba „ Prijedor“ dok je treće 
mejsto osvojio Darko Delić član Kluba 
borilačkih sprotova „ Prijedor“. 
 

 
Čestitajući svim nagrađenim  sportistima 
načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
rekao da Prijedor  sa svojim sportistima 
ulazi na velika vrata u sportski vrh 
Republike Srpske i BiH. 
„Iako su teška vremena i sportisti i njihovi 
klubovi nemaju sponzore u velikim firma-
ma, već se uglavnom oslanjaju na opštinu 
rezultati ni ove godine nisu izostali i  budi-
te uvjereni da podrška  vrhunskim sportis-
tima neće izostati ni ubuduće , kako bi 
mogli  da postižu što bolje rezultate“ - 
istakao je Pavić. 
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Za najbolje sportske ekipe u 2011. godini 
proglašeni  su Tenis klub „Dr Mladen 
Stojanović“ u muškoj   konkurenciji  i  
ženska ekipa  Rukometni klub "Mira". Za 
najperspektivnijeg sportistu izabran je član  
Stonoteniskog kluba „ Prijedor“ Sanja  Mi-
lojica, najuspješniji sportski radnik je 
Branko Mandić, član ŽKK „ Mladost“ , 
najbolji trener   Zoran Radinović  iz 
Atletskog kluba   „Prijedor“, najbolji 
sportski novinar Lazo Radović  i 
najuspješniji sportski veteran Rukometni 
klub veterana Prijedor. Specijalna  
priznanja dodijeljena su odbojkaškim 
klubovima  invalida „Prijedor“ i „ Kozara“. 
Pokrovitelj  42. Izbora najboljih sportista 
bila je opština Prijedor, a organizator 
manifestacije je Informativno-poslovni 
centar „ Kozarski vjesnik 
 
30.12.Doček Dječije Nove godine 
 
Administrativna služba opštine Prijedor 
organizovala je danas na gradskom trgu 
doček dječije Nove  2012.godine uz 
prigodan program koji su pripremili 
mališani osnovnih škola i Dječijeg vrtića „ 
Radost“. Kako i priliči svakom dočeku , ali 
ovog puta tačno u podne bilo je i 
odbrojavanja do dolaska Djeda Mraza i 
vatrometa od konfeta.Načelnik opštine 
Prijedor Marko Pavić potom je nazdravio 

uz dječiji šampanjac i najljepše želje 
najmlađim Prijedorčanima u Novoj 
2012.godini. 
 

 
 
-Moja poruka djeci da uče i u narednoj 
godini jer je znanje sila i moć i da samo 
učeći i izvršavajuči svoje zadatke u vrtiću i 
školi mogu postići one rezultate koje od 
njih očekuje ova društvena zajednica, a 
obzirom da će ovo biti naš temelj u 
budućnosti onda i treba ulagati u njih, 
rekao je Pavić.Mališanima su  ovom 
prilikom  podijeljeni novogodišnji paketići. 
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